

卫理公会以萨迦守望者 06--12/04/2023

四月第一个星期的祷告事项

A.家庭/个人之祷：

1. 为着还未信主的家人祷告。求主预备他们的心，在聆听福音后，得以认识基督，并接受基督为个人的救主。
2. 为着家庭中正经历抑郁症或焦虑症的亲人祷告。求主医治，并引导周围的人能以爱给予他们帮助与鼓励，陪伴他们走过抑郁或焦虑的时刻。

B.教会之祷

1. 为着教会在圣周期间的反省和领悟祷告。藉着教会礼拜、礼仪或默想篇等，重思基督十架的大爱与救赎，坚定信仰，一生不偏离。
2. 为着教会常在基督里祷告，以效法基督无私的爱，成为祝福他人的管道，亦时时传扬基督的救恩，引人归主。

C.国家之祷

1. 为着合约医生问题祷告。大马医生罢工组织（Mogok Doktor Malaysia）扬言以罢工（3 日-5 日）来抗议 7 年来仍未被解决的合约医生无法转正一事。求主公义彰显，赐智慧予卫生部及相关委员会以处理此事，保障大马医生的权益。

<https://rb.gy/llyw>

2. 为着马中关系祷告。首相安华致力促进马中关系，与中国签署了备忘录，涉及两国经贸合作、农业研究与农业出口，愿神保守带领两国的合作能利国利民。

<https://www.bernama.com/man/news.php?id=2178225>

D.世界/国际之祷

1. 为着人工智能（AI）的发展所带来的影响/挑战祷告。随着科技日新月异，人工智能软硬体应运而生，其中利与弊皆存。祈愿各界人士能善用之，以造福各国及人民，并杜绝欺诈。
2. 为着美国多地遭龙卷风袭击祷告。求主怜悯、安慰当地灾民，赐下力量、智慧和盼望予当地政府及灾民，好让他们能够面对灾后的重建与生活。

<https://www.orientaldaily.com.my/index.php/news/international/2023/04/02/557051>

The Methodist Issachar Watcher 06--12/04/2023

Prayer Items for 1st week of April

A. Family/Personal:

1. Pray for family members who have not believed in Lord. May the Lord open their heart to know Christ and accept Christ as their life Saviour after listening the gospel.
2. Pray for family members who are experiencing depression or anxiety. May God heals and guides the people around them to give them help and encouragement with love, and also accompany them through the moments of depression or anxiety.

B. Church:

1. Pray for the church's reflection during Holy Week. Through church services, rituals, or meditation, etc., reflect on the great love and redemption of Christ at the cross, keep firm in the Faith, and never deviate from it throughout the life.
2. Pray for the church to always be in Christ, to imitate Christ's selfless love, to become a channel to bless others, and to spread the gospel of Christ's salvation at all times, leading people to the Lord.

C. Nation:

1. Pray for the contract doctor issue. The Malaysian Doctors' Strike Organization (Mogok Doktor Malaysia) said it will go on strike (3rd to 5th) to protest the seven-year unresolved contract doctor to turn in permanent doctor. Pray that God's righteousness will be manifested, and wisdom will be given to the Ministry of Health and relevant committees to deal with this matter, so as to protect the rights of Malaysian doctors.
<https://www.malaymail.com/news/malaysia/2023/04/03/govt-hospitals-on-alert-for-doctors-strike-which-begins-today-says-health-minister/62895>
2. Pray for Malaysia-China relations. Prime Minister Anwar is committed to promoting Malaysia-China relations, and signed memorandums of understanding with China, involving economic and trade cooperation, agricultural research and agricultural exports between the two countries. May God keep leading the cooperation between the two countries to benefit the country and the people.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/04/01/malaysia-china-sign-mou-to-enhance-trade-economic-cooperation>

D. World:

1. Pray for the impact/challenges brought by the development of artificial intelligence (AI). With the rapid development of science and technology, artificial intelligence software and hardware have emerged as times require, resulting in both advantages and disadvantages. Pray that people from all walks of life can make good use of it to benefit countries and people, and avoid fraud.
2. Pray for the tornadoes that hit many places in the United States. May the Lord have mercy and comfort the local disaster victims, and give strength, wisdom and hope to the local government and the disaster victims, so that they can face the reconstruction process and life after the disaster.
<https://www.cbsnews.com/news/tornadoes-strike-midwest-south-northeast-multiple-fatalities-injuries/>

Isakhar Pengawal Methodist 06--12/04/2023

Doa minggu pertama April

A. Doa untuk Keluarga/ Peribadi:

1. Berdoa untuk anggota keluarga yang belum percaya kepada TUHAN. Semoga TUHAN menyediakan hati mereka untuk mengenali Kristus dan menerima Kristus sebagai Juruselamat peribadi mereka selepas mendengar Injil.
2. Berdoa untuk anggota keluarga yang mengalami kemurungan atau kebimbangan. Semoga TUHAN menyembuhkan mereka dan memimpin orang di sekelilingnya untuk memberi mereka bantuan dan dorongan penuh dengan kasih sayang, dan menemani mereka melalui saat-saat kemurungan atau kebimbangan ini.

B. Doa untuk Gereja:

1. Berdoa untuk renungan dan pencerahan gereja semasa Minggu Kudus. Melalui pelayanan gereja, ibadah, atau meditasi dan sebagainya, renungkan kembali kasih dan penebusan Kristus di atas kayu salib, meneguhkan iman kepercayaan dalam Kristus, dan jangan sekali-kali menyimpang daripadanya sepanjang hidup.
2. Berdoalah agar gereja sentiasa berada dalam Kristus, belajar daripada kasih Kristus yang tidak mementingkan diri sendiri, menjadi saluran berkat kepada orang lain, dan sentiasa menyebarkan Injil Penyelamatan Kristus, memimpin orang percaya kepada TUHAN.

C. Doa untuk Negara:

1. Doakan isu doktor kontrak. Pertubuhan Mogok Doktor Malaysia bersuara akan melakukan mogok (ke-3 hingga ke-5) untuk membantah isu menukar doktor kontrak ke jawatan tetap yang belum diselesaikan selama tujuh tahun ini. Berdoalah agar keadilan TUHAN akan ditonjolkan, dan kebijaksanaan akan diberikan kepada Kementerian Kesihatan dan jawatankuasa yang berkaitan untuk menangani perkara ini, serta melindungi hak dan kepentingan doktor di Malaysia.
<https://www.bharian.com.my/amp/berita/nasional/2023/04/1085219/pm-digesa-segera-campur-tangan-isu-doktor-kontrak>
2. Doakan hubungan Malaysia-China. Perdana Menteri Anwar berkomited untuk mempromosikan hubungan Malaysia-China, dan menandatangani memorandum persefahaman dengan China yang melibatkan kerjasama ekonomi dan perdagangan, penyelidikan pertanian dan eksport pertanian antara kedua-dua negara. Semoga TUHAN terus memimpin kerjasama antara kedua-dua negara untuk memberi manfaat kepada negara dan rakyat.
<https://www.bernama.com/bm/dunia/news.php?id=2178530>

D. Doa untuk Dunia:

1. Berdoa untuk impak/cabaran yang dibawa oleh pembangunan teknologi kecerdasan buatan (AI). Dengan perkembangan pesat sains dan teknologi, perisian dan perkakasan AI telah muncul mengikut keperluan masa, dan terdapat kelebihan dan kekurangan. Semoga orang ramai daripada semua lapisan masyarakat dapat memanfaatkannya dengan baik untuk memberi manfaat kepada negara dan rakyat, serta menjauhi penipuan.
2. Berdoa untuk puting beliung/ ribut ganas yang melanda banyak tempat di Amerika Syarikat. Semoga TUHAN mengasihani dan menghiburkan hati mangsa bencana setempat, dan memberi kekuatan, kebijaksanaan serta pengharapan kepada kerajaan tempatan dan mangsa bencana, supaya mereka dapat menghadapi pembinaan semula dan kehidupan selepas kejadian bencana.
<https://www.astroawani.com/berita-dunia/angka-kematian-akibat-ribut-ganas-di-meningkat-413749>